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§ 132

Information

 
A/ Delårsbokslut 2020 för Alingsås kommun
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§ 133  2020.483 KS  

Revisorernas bedömning av delårsrapport 2020 för Alingsås kommun 
och Alingsås och Vårgårda Räddningstjänstförbund 

Ärendebeskrivning
 
Revisorerna i Alingsås kommun har i skrivelse den 21 oktober 2020 lämnat sin 
bedömning av delårsrapport Alingsås kommun 2020.
 
Revisorerna i Alingsås och Vårgårda Räddningstjänstförbund har i skrivelse den 20 
oktober 2020 lämnat sin bedömning av delårsrapport för Alingsås och 
Vårgårda Räddningstjänstförbund 2020.
 
I respektive granskning har revisorerna under rubrikerna: balanskrav, redovisning 
av pensioner samt måluppfyllelse – God ekonomisk hushållning lämnat bedömningar.
Revisorerna bedömer, med undantag av att pensioner intjänade före år 1998 i sin 
helhet redovisas som en avsättning i balansräkningen, att delårsrapporten i huvudsak är 
upprättad i enlighet med lagen om kommunal redovisning och i allt väsentligt ger en 
rättvisande bild av kommunens ekonomiska resultat och ställning.
 
Anförande 
Anförande hålls av Anita Brodén (L).

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Kommunfullmäktige tar del av revisorernas rapporter för delårsbokslut 2020 som underlag till 
ställningstagande i ärendet delårsbokslut 2020 Alingsås kommun.
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§ 134  2020.365 KS  

Delårsbokslut 2020 för Alingsås kommun 

Ärendebeskrivning

Alingsås kommuns styrmodell anger att delårsbokslutet per augusti månad är en uppföljning 
av kommunkoncernens mål och medel. I delårsbokslutet analyseras främst utfall och de 
prognostiserade värdena och nyckeltalen i förhållande till de fastställda målen.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 6 oktober 2020 lämnat följande yttrande:

Kommunstyrelsen utövar uppsiktsplikt gentemot kommunens nämnder samt styrelser och 
återrapporterar detta löpande under året. Nämnderna har i enlighet med styrmodell och 
tillhörande anvisningar antagit budgetar för perioden 2020-2022 med egna mål utifrån 
kommunens prioriterade mål, samt upprättat internkontrollplaner. Sammantaget fortlöper 
verksamheten i huvudsak enligt plan. Utvärdering av samtliga resultat kommer dock kunna 
göras först i årsbokslutet.

I den sammanställda budgeten för 2020 budgeteras ett resultat för hela kommunkoncernen 
motsvarande 223 mnkr, där kommunen står för 101 mnkr och bolagskoncernen för 122 
mnkr. Kommunkoncernen redovisar en prognos för 2020 motsvarande 242 mnkr, en positiv 
avvikelse mot budget med ca 19 mnkr. Av prognosen utgör kommunen knappt 152 mnkr, 
bolagskoncernen 89 mnkr och AVRF ca 1 mnkr. Kommunen redovisar således en positiv 
avvikelse mellan budget och prognos motsvarande ca 50 mnkr medan bolagskoncernen 
beräknas avvika negativt med ca 33 mnkr. Bolagskoncernens negativa avvikelse på ca 33 
mnkr mellan budget och prognos är främst hänförlig till att budgeterade försäljningar av 
fastigheter uppgick till ca 56 mnkr i budget medan prognosen pekar på ett utfall något över 
redan genomförda försäljningar under 2020 på 24 mnkr.

Prognos för det ekonomiska resultatet per helår för Alingsås kommun uppgår till 151,6 mnkr, 
vilket är 50,2 mnkr bättre än budgeterat. Prognostiserat resultat motsvarar 5,9 procent av 
skatte- och bidragsintäkter. Det höga prognostiserade resultatet förklaras främst av en 
ökning av statliga bidrag kopplat till stöd för covid-19 samt reavinster från tomtförsäljningar.

I samband med delårsbokslutet följs målen för god ekonomisk hushållning upp. För att 
kommunen ska anses ha en god ekonomisk hushållning ska en majoritet av de finansiella 
målen samt verksamhetsmålen vara uppfyllda vid årsbokslutet. I delårsbokslutet görs 
bedömningen att majoriteten av målen för god ekonomisk hushållning kommer att uppnås för 
år 2020. 
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KF § 134, forts

Den totala sjukfrånvaron för perioden uppgick till 9,0 procent, att jämföra med samma period 
föregående år då den totala sjukfrånvaron uppgick till 6,9 procent. Den korta sjukfrånvaron 
ökade markant från och med mars 2020 och har bibehållits på högre nivåer under hela 
perioden. Detta indikerar att ökningen av sjukfrånvaron har direkt koppling till covid-19 och i 
grupperingen återfinns både coronasmittade medarbetare samt de som har symtom och 
därför stannar hemma. Under perioden har arbetet med att följa upp effekterna av covid-19 
genomförts. En ökad press inom de yrkesgrupper som hanterat/hanterar situationer med 
smitta, en potentiell oro bland medarbetare och risker vid hemarbete är några av de faktorer 
som följs upp som en del av det systematiska arbetsmiljöarbetet.

Kommunledningskontoret bedömer att de nämnder som prognostiserar underskott bör ges i 
uppdrag att aktivt verka för att nå en ekonomi i balans till nästkommande år. En god 
budgetföljsamhet är grunden i den långsiktiga ekonomiska planeringen och därför behöver 
nämnderna komma i budgetbalans så snart som möjligt.
 
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 150 behandlat ärendet.
 
Anförande
 
Anförande hålls av Daniel Filipsson (M), Per Palm (L), Simon Waern (S), Karl-Johan 
Karlsson (C), Stina Karlsson (V), Thomas Pettersson (C) och Anton César (S).

Förslag till beslut på sammanträdet
 
Daniel Filipsson (M), Per Palm (L) och Thomas Pettersson (C) föreslår att kommunstyrelsens 
förslag bifalls.
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Beslut
KF § 134, forts
Kommunfullmäktiges beslut:

1. Delårsbokslut för Alingsås kommun godkänns.

2. De nämnder som prognostiserar underskott innevarande år ska aktivt verka för en 
ekonomi i balans till kommande år.

Expedieras till 
Samtliga nämnder, AB Alingsås Rådhus, Fastighetskoncernen Alingsås Rådhus AB, 
Alingsås Energi Nät AB och Alingsås och Vårgårda Räddningstjänstförbund
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§ 135  2020.028 KS  

Miljömålsuppföljning 2018 

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige antog den 24 november 2010, §189 Alingsås lokala miljömål. Dessa 
gällde för åren 2011-2019 med delmål för år 2011-2013. Miljömålen ska följas upp årligen 
och redovisas till kommunfullmäktige.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 19 februari 2020 lämnat följande yttrande:
 
Alingsås kommun har haft 19 lokala miljömål för åren 2011-2019 med delmål för år 2011-
2013. I den bifogade rapporten Miljömålsuppföljning 2018 finns en uppföljning av miljömålen 
som visar miljötillståndet i Alingsås kommun.

Uppföljningen visar att åtta av de lokala miljömålen inte kommer kunna nås. Fyra mål 
bedöms vara nära att nås eller kommer delvis att kunna nås. Tre mål bedöms blir uppfyllda 
innan utgången år 2019. Fyra mål saknar tillgänglig data vilket gör att de inte går att bedöma.
 
Kommunstyrelsen har den 9 mars 2020, § 27 behandlat ärendet.
 
Anförande
Anförande hålls av Anna Hansson (MP), Simon Waern (S), Holger Andersson (L), Leif 
Hansson (S), Anita Brodén (L) och Anton César (S).

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Miljömålsuppföljning 2018 godkänns.
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§ 136  2020.351 KS  

VA-taxa 2021 

Ärendebeskrivning
 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 24 augusti 2020 ,§ 174, att 
föreslå kommunfullmäktige att fastställa en höjning av VA-taxans brukningsavgifter med 7 
procent.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 21 september 2020 lämnat följande yttrande:

VA-kollektivet finansieras genom VA-taxan som består av både brukningsavgifter och 
anläggningsavgifter.

Till 2020 års VA-taxa fastställdes en höjning av brukningsavgiften om 23,5 procent. VA-taxan 
ska finansiera den samlade VA-verksamheten som står utanför skattekollektivet.

Det ekonomiska utfallet för 2019 efter reglering mot abonnentkollektivet uppgick till -3,7 
mnkr, vilket belastade skattekollektivet. Samhällsbyggnadskontorets prognos per 31 augusti 
2020 för helåret 2020 är i linje med budget, det vill säga ett nollresultat efter en reglering mot 
skattekollektivet på 741 tkr.

Eftersom utfallet 2019 blev lägre än den tidigare redovisade prognosen bedömer 
samhällsbyggnadsnämnden att tidigare plan för 2021 med en höjning av 5 procent inte är 
tillräcklig. Därmed föreslås en höjning av VA-taxans brukningsavgifter om 7 procent. 
Förslaget medför ingen påverkan på VA-taxans anslutningsavgifter.

För att möjliggöra en redovisning av effekten som följer med föreslagen höjning används en 
normalvilla (typhus A). Föreslagen höjning av brukningsavgiften om 7 procent motsvarar en 
total höjning om cirka 44 kr per månad för normalvillan.

Kommunledningskontoret och samhällsbyggnadskontoret bedömer att ett antal 
osäkerhetsfaktorer som kan påverka kommande taxehöjningar. Detta förklaras främst av att 
akuta underhållsåtgärder kan behövas på Nolhaga avloppsreningsverk och att man befinner 
sig i en mycket tidig del av processen för det nya reningsverket.
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KF § 136, forts
 
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 137 behandlat ärendet.
Anförande 
Anförande hålls av Björn Wallin Salthammer (S).

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:

1. Förslag till ny VA-taxa med höjda brukningsavgifter om 7 procent godkänns.

2. Taxan gäller från och med den 1 januari 2021.

Anteckning
 
Simon Waern (S), Roger Andersson (S), Sebastian Aronsson (S), Pär-Göran Björkman (S), 
Birgit Börjesson (S), Birgitta Carlsson (S), Anton César (S), Leif Hansson (S), Anita Hedén-
Unosson (S), Karin Johansson (S), Irene Jonsson (S), Moheeb Jouda, Anders Sandberg (S) 
och Björn Wallin Salthammer (S) lämnar följande protokollsanteckning:
 
Socialdemokraterna ser med viss oro på den osäkerhet som råder vad gäller det 
beräknade behovet av taxehöjningar kommande år. Vi anser det också vara av stor vikt att 
den samlade politiken gemensamt utröner hur vi som kommun hamnade i det läge vi nu 
befinner oss i och hur vi kan undvika det i framtiden. Dagens situation där vi står med stora 
investeringsbehov inom VA-verksamheten med medföljande behov av taxehöjningar som 
uppenbarligen inte planerats för med någon större framförhållning de senaste åren är orimlig. 
När det kommer till kommunala avgifter behövs förutsägbarhet. En vattenräkning som 
plötsligt skenar kan få stora konsekvenser för enskilda alingsåsare. Här behöver politiken 
lära sig en läxa.

Expedieras till 
SBN, Klk-kansli, författningssamling
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§ 137  2020.352 KS  

Renhållningstaxa för Alingsås kommun år 2021 

Ärendebeskrivning
Samhällsbyggnadsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 24 aug 2020 ,§ 175, att 
föreslå kommunfullmäktige att fastställa en höjning av renhållningstaxan om 2,5 procent. Den 
föreslagna höjningen om 2,5 procent innebär även att avfallsverksamheten åläggs att minska 
sina kostnader med 4 mnkr under taxeperioden 2021. Reviderad renhållningstaxa gäller från 
den 1 januari 2021.

Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 21 september 2020 lämnat följande yttrande:

Samhällsbyggnadsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fastställa en höjning av 
renhållningstaxan om 2,5 procent. Vidare föreslås att FNI-kärl tas bort som alternativ för 
flerfamiljshus i taxan, tjänsten FNI-kärl för fritidshus läggs till som alternativ i taxan, taxan för 
slamtömning höjs med 4 procent och tjänster för extra slang vid slamtömning läggs till i 
taxan. Förslaget innebär även att avfallsverksamheten åläggs att minska sina kostnader med 
4 mnkr under avgiftsåret 2021.

Avfallsverksamheten står utanför skattekollektivet och självfinansieras genom avgifter. 
Eventuella över- eller underskott regleras mot upparbetad skuld till abonnentkollektivet. Det 
samlade underskottet för verksamheten 2019 innebar att skulden till abonnentkollektivet 
nollställdes, vilket medförde en effekt på kommunens resultat om cirka 4,9 mnkr. Därmed 
uppstod en skuld till skattekollektivet som ska regleras inom en följande treårsperiod. 
Samhällsbyggnadskontorets prognos per 31 augusti 2020 för helåret 2020 uppgår till 3,1 
mnkr och regleras i sin helhet mot skattekollektivet.

Till 2020 års taxa antogs en generell höjning om 11 procent och en ytterligare höjning av 
avgiften för grönt/brunt kärl om 10 procent för villahushållen. Säckhämtning togs bort från 
renhållningstaxan.

Försäljning av plats för deponimassor på Bälinge deponi har genererat intäkter som har 
använts för att finansiera övrig avfallsverksamhet. Detta innebär att både deponiintäkter och 
renhållningstaxan har finansierat verksamheten. Kommunledningskontoret har vid 
kommunikation med samhällsbyggnadskontoret informerats om att deponiintäkternas 
finansiering av övrig renhållningsverksamhet måste upphöra eftersom dessa medel istället 
ska bidra till sluttäckningsfonden som syftar till att finansiera sluttäckning av deponin.

Föreslagen höjning om 2,5 procent motsvarar en höjning om 75 kr år för en normalvilla, vilket 
innebär att kostnaden höjs från 2991 kr till 3066 kr. Därtill föreslås nedanstående justeringar.

Två förändringar föreslås med anledning av det nya producentansvaret (TIS) som börjar 
gälla vid årsskiftet 2021.
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KF § 137, forts

Tjänsten FNI-kärl tas bort som alternativ för flerfamiljshus. Detta förklaras av att 
fastighetsägare till flerfamiljshus ska vända sig till privata entreprenörer för hantering av 
återvinningsmaterial, vilket innebär att kommunen ej längre kan erbjuda tjänstenen till 
flerfamiljshus.

Tjänsten FNI-insamling för fritidshus läggs till som alternativ i taxan eftersom kommunen 
efter årsskiftet får i uppdrag från producenterna att erbjuda FNI-insamling till alla villakunder 
och fritidshuskunder.

Ytterligare två förändringar föreslås.

Tömningstaxan för slam höjs med 4 procent, vilket förklaras av förändrade priser till följd av 
en ny upphandling av entreprenör 2019.

Tjänsten för extra slang vid slamtömning läggs till i taxan.
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 138 behandlat ärendet.

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:

1. Förslag till ny renhållningstaxa 2021 godkänns.

2. Taxan gäller från och med den 1 januari 2021.

Expedieras till 
SBN, Klk-kansli, författningssamling
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Utdragsbestyrkande

§ 138  2020.353 KS  

Låst cykelgarage och avgift för tillträde 

Ärendebeskrivning
 
Samhällsbyggnadskontoret köpte under 2019 in ett cykelgarage som nu monteras vid 
Alingsås station. För ökad säkerhet kommer cykelgaraget vara låst och för tillträde till det 
låsta cykelgaraget föreslås användare betala en avgift. Samhällsbyggnadsnämnden 
beslutade den 24 augusti 2020, § 176, att föreslå kommunfullmäktige att fastställa avgiften till 
80 kr/månad per användare med start från det att cykelgaraget tas i bruk.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 21 september 2020 lämnat följande yttrande:

Cykelgaraget syftar till att erbjuda pendlare ett säkrare sätt att förvara sina cyklar vid 
Alingsås station. I bilaga till ärendet anger samhällsbyggnadskontoret att många pendlare 
använder cykel som färdmedel till och från stationen, men att cykelstölder och skadegörelse 
förekommer.

I en jämförelse med andra kommuner har samhällsbyggnadskontoret lyft fram två 
avgiftsstrukturer. Genom det ena alternativet kan användaren betala för tjänsten baserat på 
en halvårs- eller årsavgift. Det andra alternativet innebär att användaren betalar en 
månadsavgift som dras per automatik genom ett abonnemang. Vidare visar jämförelsen att 
det är mer vanligt förekommande med en månadsavgift bland de kommuner som har 
jämförts där avgiften varierar mellan 50-100 kr/månad.

För hantering av det administrativa arbetet jämförs olika alternativ. Nämndens förslag till 
beslut innebär att ett passagesystem används och levereras av en tjänsteleverantör. 
Tjänsten innebär att cyklisten kan välja egen tagg för upplåsning, vilket kan vara en 
mobiltelefon. Detta medför ingen ytterligare administrativ hantering av taggar. Ett konto 
registreras på leverantörens hemsida och ett betalkort registreras för debitering av 
månadsavgiften. Detta alternativ innebär mindre administration för kommunens del, men ett 
högre kostnader för inköp av mjuk- och hårdvara, vilket framgår av bilaga till ärendet. 
Driftkostnaden beräknas till cirka 60 tkr per år. Förslaget innebär att användaren betalar 80 
kr per månad som är beräknat till självkostnadspris.

Det andra systemet för hantering är ett taggsystem som administreras av kommunen, vilket 
bland annat kräver användaradministration, tagghantering och fakturahantering. Fördjupad 
beskrivning av alternativen finns i bilaga till ärendet.
 
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 139 behandlat ärendet.
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

KF § 138, forts
 
Anförande
Anförande hålls av Anna Hansson (MP) och Boris Jernskiegg (SD).

Förslag till beslut på sammanträdet
 
Anna Hansson (MP) och Boris Jernskiegg (SD) föreslår att kommunstyrelsens förslag bifalls.

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:

Avgiften om 80 kr inklusive moms per månad för en användares tillgång till cykelgaraget 
godkänns och börjar gälla från det att cykelgaraget tas i bruk.

Expedieras till 
SBN, Klk-kansli
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 139  2020.160 KS  

Förlängd avtalstid nytt kommunarkiv 

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen beslutade den 14 april 2020, § 53 att ge kommundirektören i uppdrag att 
teckna hyresavtal med Fastighets AB Balder för nytt kommunarkiv. Hyresavtalet omfattar 
120 månader till en årshyra om 2 475 tkr. Därigenom gavs Fastighets AB Balder klartecken 
att starta anpassning av lokalen. Kommunledningskontoret fick i uppdrag att återkomma med 
förslag till kommunfullmäktige att teckna ett hyresavtal om 240 månader med Fastighets AB 
Balder till en årshyra om 1 725 tkr.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 24 september 2020 lämnat följande yttrande:

Ett nytt kommunarkiv är en stor satsning på en mycket specifikt utformad miljö vilket medför 
investeringskostnader för nya inventarier och ny utrustning som ska ses i ett långsiktigt 
perspektiv. Det nya kommunarkivet följer samtliga lag- och myndighetskrav från såväl 
Riksarkivets författningssamling som Boverkets byggregler (BBR 28) och kommer därigenom 
att utgöra ett funktionellt arkiv för mycket lång tid framöver.

Kommunledningskontoret föreslår därför att kommunstyrelsen tillstyrker att ett nytt hyresavtal 
om 240 månader tecknas med Fastighets AB Balder. Ett hyresavtal om 240 månader 
innebär en lägre årshyra än med det nu tecknade hyresavtalet om 120 månader. Årshyran 
kommer att minska från 2 475 kr/år till 1 725 tkr/år, vilket är en minskning med 30 procent.
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 140 behandlat ärendet och lämnat följande 
förslag till kommunfullmäktige för beslut:

Hyresavtal godkänns upp till 20 år för lokaler för nytt kommunarkiv.
Kommunstyrelsen ges i uppdrag att teckna hyresavtal för kommunarkivet om 240 månader 
med Fastighets AB Balder till en årshyra om 1 725 tkr.
 
Anförande
 
Anförande hålls av Anita Brodén (L), Anna Hansson (MP), Simon Waern (S), Jens Christian 
Berlin (L), Boris Jernskiegg (SD), Daniel Filipsson (M), Pär-Göran Björkman (S), Per Palm (L)
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

 

Förslag till beslut på sammanträdet
KF § 139, forts
 
Anita Brodén (L) föreslår att ärendet återremitteras med motiveringen att en djupare 
kommunal beräkning som sträcker sig i ytterligare ett stort antal decennier.
 
Boris Jernskiegg (SD) föreslår att Anita Brodéns förslag om återremiss bifalls.
 
Jens Christian Berlin (L), Daniel Filipsson (M), Pär-Göran Björkman (S), Per Palm (L)
föreslår att kommunstyrelsens förslag bifalls.
 
 
Beslutsgång
 
Ordföranden frågar om ärendet ska återremitteras eller avgöras idag och finner 
att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag.
 
Omröstning begärs.
 
Följande beslutsgång godkänns:
Ja-röst för bifall till att ärendet ska avgöras idag.
Nej-röst för bifall till Anita Brodéns m fl förslag att ärendet ska återremitteras.
 
Ja                                                     Nej                                              Avstår
Roger Andersson (S)                       Anita Brodén (L)                          Lars-Olof Jaeger (SD)
Sebastian Aronsson (S)                   Agneta Grange (SD)
Pär-Göran Björkman (S)                  Boris Jernskiegg (SD)
Birgit Börjesson (S)                          Glenn Pettersson (SD)
Birgitta Carlsson (S)                         Zandra Pettersson (SD)
Anton César (S)                               Otto Stryhn (SD)
Leif Hansson (S)                              Anna Hansson (MP)
Anita Hedén Unosson (S)                Britt-Marie Kuylenstierna (MP)
Karin Johansson (S)                        Amanda Andersson (MP)
Irene Jonsson
Moheeb Jouda (S)
Anders Sandberg (S)
Björn Wallin Salthammer (S)
Simon Waern (S)
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

KF § 139, forts
Ja                                                     Nej                                              Avstår
Linda Espeving (M)
Daniel Filipsson (M)
Thorsten Larsson (M)
Eva-Lotta Pamp (M)
Philip Perdin (M)
Daniel Ringström (M)
Karin Schagerlind (M)
Per-Gordon Tranberg (M)
Ingbritt Johansson (C)                    
Karl-Johan Karlsson (C)                 
Bo Lundbladh (C)
Thomas Pettersson (C)                   
Ali Said (C)
Annika Qarlsson (C)
Holger Andersson (L)
Stefan Bedö (L)                               
Jens Christian Berlin (L)                 
Marie Mjörnvik (L)
Per Palm (L)                                    
Niklas Hellgren (KD)
Lady France Mulumba (KD)
Kent Perciwall (KD)
Ann-Lie Tulokas Olsson (KD)
Jan Gustafsson (V)
Stina Karlsson (V)
Martin Lindberg (V)
Tony Norman (V)
 
Med 41 ja-röster, 9 nej-röster och en som avstår från att rösta beslutar kommunfullmäktige 
att ärendet ska avgöras idag.
 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag till beslut.
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

 

Beslut
KF § 139, forts
 
Kommunfullmäktiges beslut:

1. Hyresavtal godkänns upp till 20 år för lokaler för nytt kommunarkiv.

2. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att teckna hyresavtal för kommunarkivet om 240 
månader med Fastighets AB Balder till en årshyra om 1 725 tkr.

Reservation
 
Anita Brodén (L) lämnar följande reservation:
 
Jag reserverar mig mot beslutet om nytt kommunarkivs förlängningsavtal omfattande 240 
månader.
 
Jag anser, liksom Kommuninvest, att kommunen skriver sig fast i ett långt kontrakt som i det 
längre perspektivet nästan alltid blir dyrare än att själv äga ett kommunarkiv.
Detta gynnar inte Alingsås kommuns skattebetalare.

Expedieras till 
Fastighets AB Balder
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 140  2020.460 KS  

Årsredovisning 2019 för Tolkförmedling Väst 

Ärendebeskrivning
Tolkförmedling Väst har upprättat årsredovisning avseende år 2019. De av 
kommunalförbundet förtroendevalda revisorerna har granskat årsredovisningen och i en 
skrivelse daterad den 2 april 2020 tillstyrkt att respektive fullmäktige i medlemskommunerna 
ska bevilja ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i densamma.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 9 oktober 2020 lämnat följande yttrande samt 
förslag till beslut:

Kommunledningskontoret har tagit del av kommunalförbundet Tolkförmedling Väst 
årsredovisning för 2019 med tillhörande underlag. Ett av underlagen utgörs av en skrivelse 
utställd av revisionsbyrån PwC som reviderat årsredovisning 2019 för Kommunalförbundet 
Tolkförmedling Väst. PwC gör bedömningen att upprättad årsredovisning för 2019 i allt 
väsentligt är upprättad enligt Lag om Kommunal Bokföring och Redovisning. Inför 2020 ska 
ytterligare anpassningar ske avseende förvaltningsberättelsens innehåll och struktur. PwCs 
bedömning är begränsad till den finansiella revisonen av årsredovisningen.

Kommunledningskontoret ser ingen anledning av överpröva den av PwC gjorda 
bedömningen av årsredovisning för år 2019. Alingsås kommun bör därför godkänna 
årsredovisningen för 2019 samt bevilja ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda 
ledamöterna i densamma.
 
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 152 behandlat ärendet och lämnat följande 
förslag till kommunfullmäktige för beslut:

Årsredovisning 2019 för Tolkförmedling Väst godkänns.
Ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i densamma beviljas.
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

KF § 140, forts
Anförande
Anförande hålls av Glenn Pettersson (SD), Simon Waern (S) och Leif Hansson (S).

Förslag till beslut på sammanträdet
 
Glenn Pettersson (SD) föreslår att ärendet återremitteras med motiveringen att 
Sverigedemokraterna inte kan utläsa vad Alingsås kommun erlagt för tolktjänster under 
2019. Om inte återremissförslaget vinner gehör föreslår Glenn Pettersson (SD) att ärendet 
avslås.
 
Simon Waern (S) och Leif Hanssons (S) föreslår att kommunstyrelsens förslag till beslut 
bifalls.
 
Beslutsgång
 
Ordföranden frågar om ärendet ska återremitteras eller avgöras idag och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag.
 
Ordföranden ställer Glenn Petterssons förslag om att avslå ärendet mot 
kommunstyrelsens förslag och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla 
kommunstyrelsens förslag.

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:

1. Årsredovisning 2019 för Tolkförmedling Väst godkänns.

2. Ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i densamma beviljas.

 
 
Jäv
Leif Hansson (S) och Per-Gordon Tranberg (M) deltar inte i beslut på grund av jäv.

Expedieras till 
Tolkförmedling Väst
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 141  2020.096 KS  

Svar på motion om införande av medborgarbudget - Anita Hedén 
Unosson (S), Björn Wallin Salthammer (S), Simon Waern (S) och Anders 
Sandberg 

Ärendebeskrivning
Anita Hedén Unosson (S), Björn Wallin Salthammer (S), Simon Waern (S) och
Anders Sandberg (S) har till kommunfullmäktige den 26 februari 2020, § 36 lämnat en motion 
om införande av medborgarbudget.

Motionärerna föreslår att kommunstyrelsen ges i uppdrag att, inför kommande 
budgetberedning, ta fram ett förslag för införandet av medborgarbudget.

 
Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 14 september 2020 lämnat följande yttrande 
samt förslag till beslut:

Kommunledningskontoret har gjort en omvärldsbevakning kring hur andra kommuner har 
arbetat med medborgarbudget. Det finns idag ett tiotal kommuner som har infört 
medborgarbudget. Att införa medborgarbudget kräver ett stort arbete och en politisk enighet. 
En medborgarbudget innebär att den representativa demokratin ger avkall på det ansvar 
som väljarna har givit de förtroendevalda samt kräver ett tydligt regelverk och kriterier. 
Budgeten måste nå ut till kommunmedborgarna för att nå sitt syfte.

Under 2019 har kommunledningskontoret arbetat med att ta fram förslag till nya riktlinjer för 
medborgardialog som ska ersätta nuvarande policy för invånardialog. Kommunstyrelsen 
beslutade den 9 mars 2020, § 29 att anta Riktlinje för medborgardialog, under förutsättning 
av kommunfullmäktiges beslut att upphäva nuvarande riktlinje för invånardialog, ärendet ska 
behandlas av kommunfullmäktige 30 september.

I det nya förslaget till riktlinjer för medborgardialog kommer det att finnas utrymme att bedriva 
medborgardialog, som även kan innefatta projekt där medborgarna får vara med och 
bestämma om en begränsad summa pengar, en så kallad medborgarbudget. Det kan tex 
vara i syfte att utveckla ett geografiskt område eller en annan avgränsad fråga som berör ett 
stort antal medborgare. Vidare så kan varje parti inom sina respektive budgetförslag lägga 
fram förslag om medborgarbudget redan idag.
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

KF § 141, forts

Sammantaget innebär detta att kommunledningskontoret anser att det finns skäl till att avslå 
motionen.
 
Arbetsutskottet har den 30 september 2020, § 141 behandlat ärendet och enats om att 
motionen ska anses besvarad.
 
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 141 behandlat ärendet.
 
Anförande
 
Anförande hålls av Björn Wallin Salthammer (S).

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Motionen anses besvarad i och med kommunledningskontorets yttrande.
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 142  2019.714 KS  

Svar på motion om handlingsplan för bostadsbyggandet - Camilla 
Stensson (S), Anton César (S), Anita Hedén Unosson (S) och Simon 
Waern (S) 

Ärendebeskrivning
Camilla Stensson (S), Anton César (S), Anita Hedén Unosson (S) och Simon Waern (S) har 
till kommunfullmäktige den 30 oktober 2019, § 212 lämnat en motion om att ta fram en 
handlingsplan för bostadsbyggandet i Alingsås kommun.

Motionärerna yrkar att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att revidera 
Alingsås kommuns bostadsförsörjningsprogram, samt komplettera programmet med en 
konkret handlingsplan för bostadsbyggandet med särskilt fokus på social hållbarhet.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 13 november 2019, 201 § att remittera 
motionen till kommunledningskontoret för beredning.

Beslut om att godkänna Bostadsförsörjningsprogram för Alingsås kommun, togs senast av 
kommunfullmäktige den 31 maj 2017, § 130.

Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 24 september 2020 lämnat följande yttrande:

Alingsås kommuns bostadsförsörjningsprogram utgör en viktig del av kommunens 
strategiska arbete för att stärka Alingsås som en attraktiv kommun.

Enligt lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar (SFS 2000:1383) ska varje 
kommun ansvara för att anta aktuella riktlinjer för bostadsförsörjning. Syftet är att skapa 
förutsättningar för alla i kommunen att leva i goda bostäder och att främja att ändamålsenliga 
åtgärder för bostadsförsörjningen förbereds och genomförs.

Riktlinjerna ska uppdateras och antas av kommunfullmäktige varje mandatperiod. Förändras 
förutsättningarna för de antagna riktlinjerna ska nya sådana upprättas och antas av 
kommunfullmäktige.

Riktlinjer för bostadsförsörjning ska enligt lagstiftningen innehålla kommunens mål för 
bostadsbyggande och utveckling av bostadsbeståndet, samt kommunens planerade insatser 
för att dessa ska uppnås. Riktlinjerna ska även redovisa hur kommunen tagit hänsyn till 
relevanta nationella och regionala mål, planer och program som är av betydelse för 
bostadsförsörjningen. Riktlinjerna ska vara vägledande när kommunen i översiktsplaneringen 
tillämpar och bedömer det allmänna intresset i 2 kap 3 § 5 plan och bygglagen (PBL).
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

KF § 142, forts

Det är således angeläget att kommunens riktlinjer för bostadsförsörjning upprätthålls 
aktuella.

Kommunledningskontoret har sedan tidigare planerat att starta arbetet med att aktualisera 
Alingsås kommuns riktlinjer för bostadsförsörjning under hösten i år. Riktlinjerna ska uppfylla 
lagstadgade krav och bör även redogöra för de verktyg som kommunen har till sitt 
förfogande, för att påverka och styra bostadsbyggandet i en socialt hållbar riktning.
 
Planeringen är att göra en översyn av kommunens strategiska dokument med koppling till 
bostadsbyggande och behovet av en handlingsplan kan komma att omhändertas inom 
ramen för arbetet med Fördjupad översiktsplan för staden eller på annat sätt som bedöms 
lämpligt. I och med att detta arbete tas om hand med start under hösten på 
kommunledningskontoret, behövs inget nytt uppdrag att ta fram en kompletterande 
handlingsplan.
 
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 142 behandlat ärendet.
 
Anförande

Anförande hålls av Simon Waern (S).

Beslut
 

Kommunfullmäktiges beslut:

Motionen anses besvarad i och med kommunledningskontorets yttrande.
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 143  2019.713 KS  

Svar på motion om avskaffande av utmaningsrätten - Björn Wallin 
Salthammer (S), Karin Johansson (S) och Simon Waern (S) 

Ärendebeskrivning
Björn Wallin Salthammer (S), Karin Johansson (S) och Simon Waern (S) har till 
kommunfullmäktige den 30 oktober 2019, § 213, lämnat en motion om att avskaffa 
utmaningsrätten.

Motionärerna föreslår att:

Kommunfullmäktige fattar beslut om att avskaffa utmaningsrätten i Alingsås kommun.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 13 november, § 200, att remittera motionen 
till kommunledningskontoret för beredning.

Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 14 september 2020 lämnat följande yttrande:

Kommunfullmäktige beslutade den 24 november 2010, § 191, att införa utmaningsrätt i 
Alingsås kommun från och med den 1 april 2011. I anslutning till detta gjordes ändringar i 
konkurrenspolicyn och kommunstyrelsen beslutade om tillämpningsföreskrifter. Införandet av 
utmaningsrätten syftade bland annat till att främja en hög kvalitet i tjänsteutbudet, att uppnå 
kostnadseffektivitet och att få in fler utförare i verksamheten.

Den 12 december 2012, § 205, beslutade kommunfullmäktige om vissa korrigeringar 
gällande utmaningsrätten, däribland att kommunstyrelsen fattar beslut om utmaningar, 
kommunledningskontoret handlägger och berörda nämnder levererar underlag.

Sedan införandet av utmaningsrätt har det inkommit 14 utmaningar, 13 utmaningar har blivit 
avslagna och en är pågående.

Kommunledningskontoret och förvaltningarna har i uppdrag att kontinuerligt utvärdera och 
kartlägga sin egen verksamhet. Kommunen behöver ständigt utvecklas och söka effektivare 
sätt att bedriva sin verksamhet och på så vis nytta resurser på bästa sätt. Genom 
utmaningsrätten ges kommunens verksamheter incitament till att utvärdera och kartlägga 
delar av verksamheten och det blir en transparens kring olika driftsmöjligheter. Därmed kan 
utmaningsrätten ses som ett verktyg för verksamhetsutveckling oavsett om utmaningen 
beviljas eller avslås.
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

KF § 143 forts
 
Kommunstyrelsen har den 12 oktober 2020, § 143 behandlat ärendet och lämnat följande 
förslag till beslut i kommunfullmäktige:

Motionen avslås.
 
Anförande 
 
Anförande hålls av Simon Waern (S), Lady France Mulumba (KD), Boris Jerskiegg (SD), 
Anna Hansson (MP), Martin Lindberg, Jens Christian Berlin (L) och Daniel Filipsson (M).

Förslag till beslut på sammanträdet
Simon Waern (S), Anna Hansson (MP) och Martin Lindberg (V) föreslår att motionen bifalls.
Lady France Mulumba (KD), Boris Jernskiegg (SD), Jens Christian Berlin (L) och Daniel 
Filipsson (M) föreslår att kommunstyrelsens förslag bifalls.
 
Beslutsgång       
 
Ordföranden ställer Simon Warns m fl förslag om att bifalla motionen mot kommunstyrelsens
förslag och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag.
 
Omröstning begärs.
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Utdragsbestyrkande

KF § 143, forts
Följande beslutsgång godkänns:
Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå motionen.
Nej-röst för bifall till Simon Waerns m fl förslag att motionen ska bifallas.
 
Ja                                                              Nej                                     
Linda Espeving (M)                                   Roger Andersson (S)
Daniel Filipsson (M)                                  Sebastian Aronsson (S)
Thorsten Larsson (M)                                Pär-Göran Björkman (S)
Eva-Lotta Pamp (M)                                  Birgit Börjesson (S)
Philip Perdin (M)                                        Birgitta Carlsson (S)
Daniel Ringström (M)                                Anton César (S)
Karin Schagerlind (M)                               Leif Hansson (S)
Per-Gordon Tranberg (M)                         Anita Hedén Unosson (S)
Ingbritt Johansson (C)                               Karin Johansson (S)
Karl-Johan Karlsson (C)                            Irene Jonsson (S)
Bo Lundbladh (C)                                      Moheeb Jouda (S)
Thomas Pettersson (C)                             Anders Sandberg (S)
Ali Said (C)                                                Björn Wallin Salthammer (S)
Annika Qarlsson (C)                                  Simon Waern (S)
Holger Andersson (L)                                Lars-Olof Jaeger (SD)
Stefan Bedö (L)                                         Anna Hansson (MP)
Jens Christian Berlin (L)                            Britt-Marie Kuylenstierna (MP)
Anita Brodén (L)                                        Amanda Andersson (MP)
Marie Mjörnvik (L)                                     Jan Gustafsson (V)
Per Palm (L)                                              Stina Karlsson (V)
Agneta Grange (SD)                                 Martin Lindberg (V)
Boris Jernskiegg (SD)                               Tony Norman (V)
Glenn Pettersson (SD)
Zandra Pettersson (SD)
Otto Stryhn (SD)
Niklas Hellgren (KD)
Lady France Mulumba (KD)
Kent Perciwall (KD)
Ann-Lie Tulokas Olsson (KD)
 
Med 29 ja-röster mot 22 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att bifalla kommunstyrelsens 
förslag.
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag till 
beslut.

Beslut
Kommunfullmäktiges beslut:
Motionen avslås.
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 144  2020.072 KS  

Redovisning av obesvarade motioner 2020 

Ärendebeskrivning
 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 33 ska kommunstyrelsen två gånger om året, i 
april och oktober, redovisa för fullmäktige de motioner som ännu inte beretts färdigt.

Kommunfullmäktige har då att ta ställning om motioner vars beredning inte kunnat avslutas 
inom ett år ska avskrivas från ytterligare beredning, eller fortsätta handläggas.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 16 september 2020 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har upprättat en sammanställning över obesvarade motioner. 
Totalt har 19 motioner lämnats in till kommunfullmäktige som ännu inte är besvarade. Tre 
motioner är äldre än ett år.
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har den 30 september 2020, § 136 lämnat följande förslag 
till beslut i kommunfullmäktige:
1. Redovisningen godkänns.
2. Handläggningen fortsätter för följande motioner som är äldre än ett år:
   Motion om en ren och prydlig kommun - Pär-Göran Björkman (S),
   Björn Wallin Salthammer (S) och Anita Hedén Unosson (S)
   Motion om mätning av föreningsklimatet i kommunen - Pär-Göran Björkman (S),
   Karin Johansson (S), Moheeb Jouda (S) och Simon Waern (S)
   Motion om att återinföra uppvaktning av SM-vinnare - Pär-Göran Björkman (S),
   Birgitta Larsson (S)  och Simon Waern (S)

29



Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

KF § 144, forts
Efter arbetsutskottets behandling av ärendet den 30 september 2020, § 136 har 
kommunfullmäktige den 30 september 2020, §§ 107 och 108 fattat beslut om svar på 
följande motioner:
 
Motion om mätning av föreningsklimatet i kommunen - Pär-Göran Björkman (S), Karin
Johansson (S), Moheeb Jouda (S) och Simon Waern (S)
Motion om att återinföra uppvaktning av SM-vinnare - Pär-Göran Björkman (S), Birgitta
Larsson (S) och Simon Waern (S)
 
Kommunstyrelsen konstaterade vid sitt sammanträde den 12 oktober 2020, § 144 att 
ovanstående motioner inte kommer att vara aktuella för fortsatt beredning.
 
Anförande 
 
Anförande hålls av Pär-Göran Björkman (S).

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:

1. Redovisningen godkänns.

2. Handläggningen fortsätter för följande motion som är äldre än ett år:

   Motion om en ren och prydlig kommun - Pär-Göran Björkman (S),
   Björn Wallin Salthammer (S) och Anita Hedén Unosson (S).
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 145  2020.375 KS  

Interpellation till socialnämndens ordförande Thorsten Larsson (M) om 
personligt ombud - Britt-Marie Kuylenstierna (MP) 

Ärendebeskrivning
 
Britt-Marie Kuylenstierna (MP) har till kommunfullmäktige den 27 februari 2019, § 40 lämnat 
en interpellation till socialnämndens ordförande Thorsten Larsson (M) om personligt ombud
 
I interpellationen ställer Britt-Marie Kuylenstierna följande frågor till socialnämndens 
ordförande:

-Hur kommer det sig att ni inte tycker att vi i fortsättningen har råd, trots utgående
statsbidrag, att hjälpa och stödja denna grupp människor?
-Hur skall dessa personer kunna få behövligt stöd i fortsättningen?
-Vilka ekonomiska konsekvenser bedömer ni att nedläggningen kommer att få?
 
Interpellationssvar
 
Socialnämndens ordförande Thorsten Larsson (M) har i skrivelse den 15 oktober 2020 
lämnat sitt interpellationssvar.
 
Interpellationsdebatt
 
I debatten deltar Britt-Marie Kuylenstierna (MP), Thorsten Larsson (M), Eva-Lotta Pamp (M), 
Martin Lindberg (V), Anna Hansson (MP), Anita Brodén (L) och Leif Hansson (S).
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 146  2020.475 KS  

Motion om utvecklingsplaner för Säveån och Gerdska ström - Simon 
Waern (S), Camilla Stenson (S), Leif Hansson (S) 

Ärendebeskrivning
 
Simon Waern (S), Camilla Stensson (S) och Leif Hansson (S) lämnar en motion om 
utvecklingsplaner för Säveån och Gerdska ström.
 
Motionärerna föreslår följande:
 
Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen eller annan lämplig kommunal instans i uppdrag 
att ta fram utvecklingsplaner för Säveån och Gerdska ström.
 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Motionen lämnas till kommunstyrelsen för beredning.

Expedieras till 
KS
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 147  2020.416 KS  

Avsägelse av uppdrag som ledamot i barn- och ungdomsnämnden - 
Beatrice Scherberg (V) 

Ärendebeskrivning
 
Beatrice Scherberg (V) har i skrivelse den 30 september 2020 avsagt sig sitt uppdrag som 
ledamot i barn- och ungdomsnämnden.
 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Avsägelsen beviljas.
 
 

Expedieras till 
BUN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 148  2020.457 KS  

Avsägelse av uppdrag som ersättare i kommunfullmäktiges valberedning 
- Christian Wiberg (MP) 

Ärendebeskrivning
 
Christian Wiberg (MP) har i skrivelse den 8 oktober 2020 avsagt sig sitt uppdrag som 
ersättare i valberedningen.
 
 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Avsägelsen beviljas.
 
 

Expedieras till 
Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 149  2020.467 KS  

Avsägelse av uppdrag som ersättare i barn- och ungdomsnämnden - 
Anna Wahlgren (V) 

Ärendebeskrivning
 
Anna Wahlgren (V) har i skrivelse den 8 oktober 2020 avsagt sig sitt uppdrag som ersättare i 
barn- och ungdomsnämnden.
 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Avsägelsen beviljas.
 
 

Expedieras till 
BUN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 150  2020.477 KS  

Avsägelse av uppdrag som ledamot i miljöskyddsnämnden - Holger 
Andersson (L) 

Ärendebeskrivning
 
Holger Andersson (L) har i skrivelse den 15 oktober 2020 avsagt sig sitt uppdrag som 
ledamot i miljöskyddsnämnden.
 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Avsägelsen beviljas.
 
 

Expedieras till 
MN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 151  2020.486 KS  

Avsägelse av uppdrag som ersättare i miljöskyddsnämnden - Andreas 
Benkel (L) 

Ärendebeskrivning
 
Andreas Benkel (L) har i skrivelse den 24 oktober 2020 avsagt sig sitt uppdrag som ersättare 
i miljöskyddsnämnden.
 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Avsägelsen beviljas.
 
 

Expedieras till 
MN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 152  2020.470 KS  

Avsägelse av uppdrag som ersättare i samhällsbyggnadsnämnden - 
Marie Sormunen (S) 

Ärendebeskrivning
 
Marie Sormunen (S) har i skrivelse den 12 oktober 2020 avsagt sig sitt uppdrag som 
ersättare i samhällsbyggnadsnämnden från och med den 1 januari 2021.
 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Avsägelsen beviljas.
 
 

Expedieras till 
MN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 153  2020.497 KS  

Kompletteringsval - Ny ledamot i barn- och ungdomsnämnden efter 
Beatrice Scherberg (V), Anna Wahlgren (V) 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Anna Wahlgren (V) utses till ledamot i barn - och ungdomsnämnden efter Beatrice Scherberg 
(V) för tiden fram till och med den 31 december 2022.

Expedieras till 
A. Wahlgren, BUN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 154  2020.498 KS  

Kommunalt kompletteringsval - Ny ersättare i barn- och 
ungdomsnämnden efter Anna Wahlgren (V), Charlie Book (V) 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Charlie Book (V) utses till ny ersättare i barn- och ungdomsnämnden efter Anna Wahlgren 
(V) för tiden fram till och med den 31 december 2022.
 
 

Expedieras till 
C. Book, BUN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 155  2020.494 KS  

Kommunalt kompletteringsval - Ledamot i miljöskyddsnämnden efter 
Holger Andersson (L), Andreas Benkel (L) 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Andreas Benkel (L) utses till ny ledamot i miljöskyddsnämnden efter Holger Andersson (L) 
för tiden fram till och med den 31 december 2022.
 
 

Expedieras till 
A. Benkel, MN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 156  2020.495 KS  

Kommunalt kompletteringsval - Ny ersättare i miljöskyddsnämnden efter 
Andreas Benkel (L), Anna-Karin Knight (L) 

Beslut
 
Kommunfullmäktiges beslut:
 
Anna-Karin Knight (L) utses till ny ersättare i miljöskyddsnämnden efter Andreas Benkel (L) 
för tiden fram till och med den 31 december 2022.
 
 

Expedieras till 
A-K. Knight, MN, Klk-kansli, (Klk-lön via e-tjänst)
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Kommunfullmäktige
Protokoll

2020-10-28

Utdragsbestyrkande

§ 157

Meddelanden

Beslutsunderlag
 Meddelande från länsstyrelsen, ny ledamot i kommunfullmäktige Amanda Andersson 

(MP) och ny ersättare Eva Pedersen (MP), KF meddelande oktober
 Revisionsrapport - Granskning av bygglovsprocessen Alingsås kommun 2020
 Granskning av bygglovsprocessen Alingsås kommun 2020
 SBN § 212 - Ändring 1 av detaljplan 156 för Alingsås, Verksamheter vid 

Vänersborgsvägen
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